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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 
ktoré sa konalo 19. júla 2017 

 
Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:  R. Mikulová, M. Trenčan 
 
 Starosta obce Ing J. Šamaj skonštatoval, že  vzhľadom na počet 
prítomných  poslancov 6,  je zasadnutie uznášaniaschopné.   
 
Bol prednesený návrh programu:  

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Rozpočtové opatrenie – rekonštrukcia MŠ 
3. Rôzne  
4. Diskusia 

 
Poslanci hlasovali o schválení  programu rokovania OZ 
Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov   (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, R. Mikulová,  
           Ing. P. Mišík, PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 2. bodu:  Rozpočtové opatrenie – rekonštrukcia MŠ 
 Starosta obce Ing. J. Šamaj informoval prítomných o poskytnutí dotácie 
vo výške 60.000 € z Environmentálneho fondu (EF) z programu Energetická 
účinnosť budov na projekt: „Rekonštrukcia kotolne v MŠ Dulov – SO 01 
Plynová kotolňa, Zmena dokončenej stavby MŠ s.č. 201 ...- stavebné úpravy 
a zateplenie obvodového plášťa“.   Niektoré zložky rekonštrukcie – ako výmena 
strechy neboli projektované a rozpočtované na podanie žiadosti o dotáciu, 
a keďže je potrebné MŠ zrekonštruovať na komplet, bolo nutné upraviť rozpočet 
na celú rekonštrukciu.  Projektantom boli zadané objednávky na projekt 
rekonštrukcie strechy, aktualizáciu projektu zmeny dokončenej stavby 
a zateplenie obvodového plášťa, aktualizáciu projektu rekonštrukcie kotolne 
nakoľko 1. časť už bola zrealizovaná. 
 
Poslanci hlasovali o schválení rozšíreného projektu rekonštrukcie MŠ v rozsahu: 
dokončenie plynofikácie, zateplenie budovy, rekonštrukcia strechy. 
Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov   (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, R. Mikulová,  
           Ing. P. Mišík, PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan) 
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Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
V zmysle povinnej spoluúčasti obce – 3.157,90 € k dotácii  z EF a cenníkových 
rozpočtov stavby je pripravené rozpočtové opatrenie, ktorým sa zabezpečia 
finančné prostriedky na rekonštrukciu MŠ ako celku z rezervného fondu. 
V sume 22.700 € je zahrnutá potrebná aktualizácia projektovej dokumentácie 
a rozpočtu stavby, ktorý nesmie byť starší ako 3 mesiace  - 900 € a navýšenie za 
 viac práce súvisiace s aktualizáciou projektu. Uvedená čiastka obsahuje aj 
povinnú spoluúčasť obce voči dotácii z EF, celkom 21.800 €.   
 
Poslanci hlasovali o schválení rozpočtového opatrenia č. 9  
Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov   (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, R. Mikulová,  
           Ing. P. Mišík, PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 3. bodu:  Rôzne 
 Obec Dulov po dohode s DHZ reflektovala na apelovanie Prezídia 
Hasičského a záchranného zboru obciam  na podporu zvýšenia ochrany pred 
požiarmi prostredníctvom rekonštrukcie a modernizácie hasičských zbrojníc. 
Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu  bola 
zverejnená 17.7.2017. Zámer projektu Rekonštrukcia a obnova hasičskej 
zbrojnice je nasledovný: oprava vodoinštalácie, kúrenia a elektroinštalácie, 
výmena sanity, obkladov a dlažby, výmena okien a dverí, výmena výjazdových 
brán, oprava stropu, vyliatie podlahy, vyspravenie omietok a maľovanie, oprava 
fasády a zateplenie budovy.  Povinnou prílohou k predkladanej žiadosti je výpis 
z uznesenia obecného zastupiteľstva. Predbežný rozpočet na projekt je 60.000 €, 
teda spolufinancovanie vo výške 5% bude tvoriť suma do 3.000 €.  
 
Poslanci hlasovali o schválení spolufinancovania projektu „Rekonštrukcia 
a obnova hasičskej zbrojnice“ vo výške 5% z celkových výdavkov 
Výsledok hlasovania: 
Za:  6 hlasov   (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, R. Mikulová,  
           Ing. P. Mišík, PhDr. V. Pazderová, PhD., M. Trenčan) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 4. bodu:  Diskusia 
 R. Mikulová – upozorňuje na stav krížov na cintoríne. Starosta obce, Ing. 
J. Šamaj – stavebná komisia preverí, je potrebná tiež oprava kaplnky pri 
Dobrodenkovcoch.  
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 A. Dobrodenka – zhotoviteľ kríža na Galovici upozornil, na ukotvenie 
blezkozvodu. Starosta obce, Ing. J. Šamaj – A. Dobrodenka  spolu s Mgr. A. 
Mončekom upravia potrebné.  Zároveň starosta obce  informoval o doplnení 
priestoru „piety“ o oddychové „sedenie“. Ponúkajú sa aj firmy, ktoré lavičky 
zafinancujú.  Otvorenie „pietneho“ miesta bude v piatok 15. septembra.  
 A. Dobrodenka – ako pokračujú prípravy na Beh okolo Dulova? Starosta 
obce, Ing. J. Šamaj – Ing. V. Backo má organizačne beh na starosti, zvolá 
prípravný výbor.  
 Starosta obce informoval, že dulovskí hasiči úspešne reprezentovali obec 
na okresnej a krajskej súťaži.  
 J. Parišev – vo februári 2017 podala manželka žiadosť o navrátenie 
pozemku,  14. marca poslanci žiadosť prejednali  a doteraz nedostala kúpnu 
zmluvu. Starosta obce, Ing. J. Šamaj – obecné zastupiteľstvo dalo možnosť aj 
ostatným občanom na spätný prevod pozemku. No tým, že sa pozemky vrátia do 
súkromného vlastníctva obec nebude môcť realizovať projekt vstupov do 
rodinných domov, preto bude starosta postupovať podľa najlepšieho vedomia 
a svedomia. Aj keď poslanci schválili prevod, kúpnu zmluvu podpisuje starosta, 
a preto si vec ešte premyslí. Niektorí občania skôr vychádzajú s iniciatívou, že 
na obecnom pozemku – priedomiach na vlastné náklady spravia chodník alebo 
upravia vstup do domov.  Ešte nie je schválený prevod pozemkov, len spôsob 
prevodu.  Projekt je stále aktuálny.  
J. Parišev – manželka vlastní pozemky aj pod chodníkmi od obchodu ku kostolu 
a od Légie. 
Starosta obce, Ing. J. Šamaj – ak chceš riešiť niečo s pozemkami, treba to podať 
písomne.  
J. Parišev – od roku 2007 obec na darovaných pozemkoch nepohla, občania ich 
zveľaďujú. 
PhDr. V. Pazderová, PhD. – už predchádzajúce OZ dalo možnosť M. 
Pariševovej previesť vlastníctvo k pozemku späť. Nereagovala. Prečo? 
J. Parišev – p. poslankyňa tomu nerozumie, ozrejmí jej to mimo zasadnutia. 
Starosta obce, Ing. J. Šamaj – v obci sú ulice v omnoho horšom stave – 
Kubjanska  má problém so stojacou vodou. Od Légie ku kostolu vôbec nie je 
chodník spravený a cesta nie je v dobrom stave.  
R. Mikulová -  v ulici kde býva (Kubjanska), sú prepady na ceste – cesta vôbec 
nie je v dobrom stave. Ulica, kde býva J. Pariševa je jedna z najlepších. 
M. Trenčan -  vôbec nemajú cestu pred domov, sami občania si robili prístupy.  
 E. Gábor – obec nezískala dotácia na územný plán, preto navrhuje, aby sa 
zhotovenie územného plánu dostalo do rozpočtu obce a mohol sa realizovať. Aj 
keď obec nedostane dotáciu. Občania majú záujem o výstavbu a bez územného 
plánu to nie je možné.  PhDr. V. Pazderová, PhD. – v minulosti E. Gábor dal  
obci  návrh participácie na financovaní doplnku územného plánu. E. Gábor – 
návrh platí, ale obec pripravuje nový územný plán, nie doplnok.  Starosta – ak 
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obec nedostane dotáciu, obec zafinancuje  územný plán z vlastných zdrojov a E. 
Gábor bude plán spolufinancovať. Štúdia k územnému plánu je už zrealizovaná.  
 Starosta obce, Ing. J. Šamaj – na margo diskusných príspevkov občanov 
a doterajších skúsenosti navrhuje, aby občania svoje podnety predkladali 
písomne na obecný úrad. Občania len kritizujú. No uvádza príklad z brigády na 
„pietnom mieste“ -  občania Dulova prišli 6 a družba z Moravy v počte 9 – 
uvádza na porovnanie, ako sa občania stavajú k veciam verejným.  
 
 Starosta obce Ing. J. Šamaj sa poďakoval za účasť prítomným a ukončil 
zasadnutie. 

 
 
Zapísala: Mgr. K. Tomanová   
 
      
       v. r.  
Zápisnica je prečítaná a overená ____________________________ 

                O v e r o v a t e l i a 


